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ACTA de la JUNTA PERMANENT EXTRAORDINÀRIA 
 
12 de febrer de 2021 
 

Hora: 13.00h 
Lloc: A distància (Teams) 
 

Assistents: M. Andrés (Gestió); E. Badillo (Cap del Departament de Didàctica Matemàtica 
i Ciències Experimentals); M. Bertran (Degana); C. Cabrera (Gestió);  D. Córdoba (Gestió); A. 
Díaz (Pedagogia Aplicada); D. Duran (Cap d’unitat de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de 
l’Educació); I. Durbán (Administradora de Centre); C. Escobar (Cap d’unitat de Didàctica de la 
Llengua); M. Garcia (Sociologia); C. Gassull (Didàctica de l’Expressió 
Musical);  G. Ion (Vicedegana d’Estudiants i de Mobilitat); M. Junyent (Didàctica de les 
Matemàtiques); A. Marbà (Vicedegana de Qualitat i Innovació); R. Martínez (Psicologia 
Evolutiva i de l’Educació); L. 
Martínez (Vicedegana d’Estudis);  M. Medrano (Gestió); R.M. Megías (Gestora Acadèmica); E. 
Moore (Coordinadora de G.E. Primària); A.Navío (Pedagogia Aplicada); J. Pàmies (Teories de 
l’Educació i Pedagogia Social); Jèssica Pérez (Coordinadora del G.E. Infantil ); P. Pineda 
(Pedagogia Aplicada); M. Rifà (Cap de Departament d’expressió Musical,  Plàstica i Corporal);  D. 
Rodríguez (Pedagogia Aplicada); J.M. Sanahuja (Pedagogia Aplicada); A. Santisteban (Cap de 
Departament de Didàctica de la Llengua i Ciències Socials);  J. Tejada (Cap de Departament de 
Pedagogia Aplicada).  
Excusats:  - 
Absents: R. Benito (Sociologia); G. González (Didàctica de les Ciències Socials); A. Tarabini-
Castellani (Cap d’unitat de Sociologia) 

 
ORDRE DEL DIA  

1. Presentació i aprovació, si s'escau, de la Memòria de Verificació del Màster Oficial en 
Mediació Familiar i en els Àmbits del dret privat (Doc 1). 

2. Presentació i aprovació, si s'escau, dels Informes de Seguiment de les Titulacions i de 
l'informe de Seguiment de Centre dels curs 19/20 (Doc 2) 

3. Presentació i aprovació, si s'escau,  dels horaris dels Graus i de l’oferta de mencions del 
Grau en Educació Primària pel curs 2021-2022. (Doc 3) 

4. Presentació i aprovació si s’escau dels premis d’excel·lència docent  

5. Torn obert de paraules 

 
1. Presentació i aprovació, si escau, de la Memòria de Verificació del Màster Oficial en 

Mediació Familiar i en els Àmbits del dret privat (Doc 1). 

Professorat de Pedagogia Aplicada i Teories de l’Educació i també de Dret. Es va aprovar el curs passat i 

desprès de la revisió del AQU s’ha hagut d’actualitzar la memòria. És la reconversió d’un màster propi que 

es va fer durant uns anys aquí. 
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Paraules 

 

Montserrat Rifa. Informar d’una gestió en relació al Màster que no té relació amb la mèmòria. Sinó en gestió  

mediar amb la coordinació per tal que s’incorpori la perspectiva de gènere als continguts de forma 

transversal. Gestió amb l’altra departament per tal que s’incopori aquesta perspectiva en el perfil de les 

persones mediadores. Hi ha una certa necessitat per poder incorporar aquesta perspectiva. Valora bé les 

gestions i se seguirá treballant en aquesta línea.  

 

Jordi. Incorporar la perapectiva interseccional és fonamental i se seguirá treballant en aquesta línea.  

 

S’aprova el document per assentiment.  

 

 

 

2. Presentació i aprovació, si escau, dels Informes de Seguiment de les 
Titulacions i de l'informe de Seguiment de Centre dels curs 19/20 (Doc 2) 
 

La Vicedegana expressa que a la COA de Màster Professorat no doctor. Quin professorat tenen 
els alumnes que estan al màster, les hores de la formació de complement de formació al grau, 
fan que pugi el percentatge molt alt. L’OQD explica que no cal preocupar-se si s’explica bé. Amb 
la ràtio també passa.  
 

3. Presentació i aprovació, si escau, dels horaris dels Graus i de l’oferta de mencions 
del Grau en Educació Primària pel curs 2021-2022. (Doc 3) 

 
La Vicedegana d’Estudis exposa els horaris de GES i GP igual 
GEI més canvis perquè per primera vegada hi haurà quart curs de torn de matí i tarda. A GEP h 
ha un canvi d’horari d’EF comencem 30’ més tard i la incorporació de la menció d’Educació 
Performativa d’art.  
 
La coordinadora de primària la E. Moore va fer una esmenar en les 5 assignatures de la menció 
d’art per reorganitzar els horaris.  
 
Montserrat Rifà. La menció es va aprovar molt tard i es van omplir e. Canviar l’ordre de primer 
semestre al segon en funció de la dificultat. Canvi d’ordre de primer i segon semetre, no d’horari 
ni nom. 
 
Antoni Santiesteban. Pregunta si la menció d’art implica posar una assignatura nova.  
La Montse Rifà respon que els canvis en les memòries que han fet possible aquesta menció es 
van fer un curs passat. 5 a primària i 2 a infantil. Es van unificar els recursos per oferir 5 
assignatures que s’oferten a ambdues titulacions. A la pràctica no ha suposat un increment de 
recursos ni en la ràtio. Valora molt positivament el nombre d’alumnes, 35 per assignatura, però 
nomes 13 fan tota la menció.  
Antoni Santiesteban. Aumenta la oferta d’optatives i pot tenir implicacions a la resta. Demana 
que la Facultat pugui fer una reflexió sobre quina és la política en relació a les mencions. Si es 
poden desplegar i quines; si es poden deplegar assignatures adormides que tenim. Ho valora 
positivament, però voldria que es fessin criteris clars perquè tothom pugui dir la seva i no es faci 
sobre la marxa. Cal una visió global de la situació que fa temps que diem que es faci i no s’ha fet.  
 
Pepe Tejada. Fa una reflexió sobre la flexibilitat sobre les matèries optatives. És oportú que es 
donin les mateixes oportunitats a totes les optatives. Respecte del tamany dels grups 
d’optatives. El curs passat va haver optatives amb més de 50 alumnes i públicament demana 
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que no es repeteixi perquè hi ha altres optatives que s’han de tancar perquè el dia no convé. 
Proposa fer rotació perquè els divendres són complicats.  
 
Montse Rifà. Explica que no s’ofereix res que no es faci amb els mateixos recursos i no ha alterat 
per res la composició de les optatives que s’oferien al GEI i GEP.  
 
Lurdes. Comenta que els recursos és el primer criteri a tenir en compte. El nombre d’alumnat a 
les optatives s’està treballant fent reunions, en procés de revisió  perquè no torni a passar, 
sobretot a GES i GP. Mateixos recursos que s’han reorganitzat sota un nou nom perquè hi 
poguessin accedir més estudiants. De cara a les optatives GEI GES GP revisió del pla d’estudis a 
nivell d’optativitat està en procés.  
Anna Marbà. Dona la raó al Pepe i reconeix la culpa com a Vicedegana. Els de GP es van 
matricular primer i van omplir les optatives i els de GES no van poder. S’està treballant amb 
gestió acadèmica el fet que es pugui fer una limitació per titulació. Demana disculpes per 
aquesta situació que va ser imprevisible. 
 
Pepe Tejada. Vol aclarir que la rotació no suposa més recursos, per exemple cada dos/tres anys 
rotar. Pel tema de la matrícula proposa cupos per a cada títol i que si queden vacants, pot haver 
llista d’espera.  
 
La degana demana si hi ha algun inconvenient en que s’aprovi en conjunt i per assentiment. No 
hi ha ningú que tingui inconvenient.  
 
Aprovació per assentiment 
 
Paraules 
Pepe Tejada. Agrair i reconèixer el treball important que s’ha fet i la velocitat en que s’ha fet. 
Suggereix que en un futur proper gestionem millor el cronograma perquè hi hagi una discussió 
major a la COA que pertoqui per tal que el coordinador no estigui tant sol a l’hora de fer-ho. 
Pregunta si els informes de seguiment individual tenen entitat per si mateixos, cal formació dels 
6 estàndards que avaluen el conjunt. Suggereix que es traspassi la informació necessària per tal 
de diferenciar els informes individuals.  
 
Anna agraeix als coordinadors i a la tècnica. Explica que els formats que es fan són els que s’han 
de fer i també els estàndards es fan com s’ha fet, a no ser que hi hagi un cas particular molt 
concret. És el format que demanen. El que es penja al web només és el de centre. La 
calendarització planificar per anticipar els informes de seguiment amb més temps. Calendaritzar 
la COA i la comissió de qualitat amb més temps. Totes les comissions podran discutir sobre les 
diferents millores.  
 
Pepe Tejada. A la comissió de qualitat cal que tingui més protagonisme i restar-ho a la COA. 
Revisar el reglament intern de la Facultat per contemplar aquesta comissió.  
 
La degana demana si hi ha algun inconvenient en que s’aprovi en conjunt i per assentiment. No 
hi ha ningú que tingui inconvenient.  
 
 
S’aprova per assentiment.  
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4. Presentació i aprovació, si escau, dels premis d'excel·lència docent 
 
La degana exposa que al web estan els criteris i al SIGQ el procediment 
Departaments es demana si tenen algun professor/a que pugui optar a aquest premi. També es 
miran altres merits com l’avaluació de l’alumnat en els darrers 10 anys 
 

• Melinda 

• Jordi Pàmies Rovira 
 
Paraules 

 

Pepe Tejada. Pregunta si ja han estat informats i han presentat els papels 

La degana diu que sí però que la ratificació de la Junta per donar l’aval és important.  

 

Cristina: Elecció 

 

La degana exposa que és la ratificació de la proposta i per tant no és una elecció.  

 

Farem la consulta per si hi ha algun procediment que hem de canviar.  

 

Ratificar  

 

S’aprova per assentiment.  
 

Torn obert de paraules  
 

Jordi Pàmies. Agraeix la Proposta a l’equip de Deganat i a la junta. Es un plaer treballar a la 

Facultat i estar aquí.  

Cristina Escobar.  Com a company, el vol felicitar al Jordi personalment  i també com a Unitat de 

llengua que l’altra premi sigui d’aquesta Unitat.  

 

 

Sílvia Blanch Gelabert 

Secretària de la Facultat  

Cerdanyola del Vallès, a 12 de febrer de 2021 
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